
Funktionsstödsrådet
2023-05-17 17:15 - 19:15

Plats
Folkets Hus, sal Klockrike

Deltagare
Cecilia Roskvist (Organisatör), Anita Sandberg (Hörselskadades Riksförbund), Annika Stjärnkvist
(Autism Blekinge, Attention & NSPH / Nationell Samverkan för Psykisk Hälsa), Åsa Moberg
Axelsson (Reumatikerföreningen) (Frånvarande), Ingrid Lindén (Autism Blekinge), Isac
Johansson, Izabela Szabo (S), Jan-Åke Hansson (Synskadades Riksförbund) (Frånvarande), Jüri
Känno (Reumatikerföreningen), Kerstin Andreasson (Hörselskadades Riksförbund)
(Frånvarande), Miroslav Milurovic (S) (Frånvarande), Nils-Åke Nielsen (DHR / Delaktighet
Handlingskraft Rörelsefrihet), Peter Stenberg (SD), Rolf Jönsson (C), Timmie Mattsson
(Frånvarande), Weine Andersson (Neuro) (Frånvarande)

1.    Närvarande
Utöver deltagarna i Stratsys närvarade Gunvor Nielsen (HRF) samt Marcus Svensson och Helene

Brändewall, skrivtolkar.

2.    Mötets dagordning
Godkännande av dagordning.

Dagordningen godkändes med den ändring att presentationen av utvärderingen av råden flyttas
fram för att inleda mötet.

3.    Föregående protokoll
Uppföljning av protokoll för föregående möte.

Föregående mötes protokoll gicks igenom och godkändes.
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4.    Redovisning av utvärderingen av de kommunala råden

I november var Isac Johansson inbjuden till funktionsstödsrådet för att informera om att han fått i
uppdrag att utvärdera de kommunala råden funktionsstödsrådet, seniorrådet och ungdomsrådet.
Han har samlat in synpunkter och förslag på förändringar och förbättringar som han grundat
utvärderingen på och utifrån det skrivit en rapport som nu har redovisats för kommunstyrelsen.

Han har bland annat tittat på:

• hur många möten hålls och är det en tillräcklig frekvens
• vilka som kommer på mötena – hur är uppslutningen bland politiker,

tjänstemän och ledamöter
• hur är den politiska fördelningen
• vad har man med på dagordningen och vilken slags diskussioner förs

De generella förbättringsförslag som lagts fram är:

• aktualisera styrdokument
• aktualisera arvoden
• förvara protokollen tillgängligt för medlemmarna
• marknadsföra råden med enkla och kostnadseffektiva metoder genom

kommunens kanaler
• bjuda in fler tjänstepersoner
• meddela kommunstyrelsen när möte hållits och delge dem protokollet

Förslag för funktionsstödsrådet är att:

• använda begreppet funktionshindrad/funktionshinder övergripande, både i tal
och skrift

Utvärderingen har godkänts av kommunstyrelsen och kommunledningsförvaltningen har fått i
uppdrag att se över de förbättringsförslag som lämnats.

Förslag lämnas på mötet att begreppet ”individ” ska användas istället för ”brukare”, som inte
stämmer överens med IBIC – Individens Behov i Centrum.

5.    Lägesbeskrivning från funktionsstödsverksamheten
Aktuell information gällande funktionsstödsverksamheten från verksamhetschef funktionsstöd

Timmie Mattsson.

Verksamhetschef Timmie Mattsson har sagt upp sig. Kommer börja arbeta på Cura Individ som
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kvalitetschef fr.o.m. 2023-08-07.

Ny ansökningsperiod för Sörgårdens aktivitetsfond. Se länk nedan. Under förra ansökningstiden
fick vi in en ansökan i Olofström.

https://olofstrom.se/kommun-och-politik/...

6.    Information från föreningarna

Hörselskadades riksförbund (HRF) – Anita Sandberg och Gunvor Nielsen

Årsmöte hölls den 26 mars, där två nya ledamöter valdes in – Karin Appelgren och Gun Knoester.
Den 20 april hölls månadsmöte då Stefan Nilsson kom och informerade och visade bilder från
Tjernobyl. En mycket detaljerad information.
En tipsrunda har hållits i Aniaraparken med frågor om hörsel. Inte så stor uppslutning, men
mycket uppskattat av de som närvarade.
I juni ordnas en resa runt Ivösjön och i juli en teaterresa till en föreställning med Eva Rydberg.

Autism Blekinge – Annika Stjärnkvist och Ingrid Lindén
Föreningen, där Annika är ordförande och Ingrid sekreterare, har 429 medlemmar i Blekinge.
Man arbetar med olika aktiviteter och är påverkande såväl i Regionen som i kommunerna. 
Det ordnas många föreläsningar som man som medlem kan lyssna till, bl.a. har en digital
föreläsning hållits tillsammans med Hjärnkoll.
I slutet av maj ordnas en aktivitet som handlar om pedagoghundar och vårdhundar.
HSO har bytt namn till Funktionsrätt Blekinge och Funktionsrätt Sverige.

Delaktighet Handlingskraft Rörelsefrihet (DHR) – Nils-Åke Nielsen
DHR fyller 100 år i år vilket uppmärksammas med ett antal aktiviteter. 
Kämpar för att få fler medlemmar i Olofström och Karlshamn.
LSS-konferens ska hållas till hösten.
Några utflykter har ordnats.

Reumatikerföreningen – Jüri Känno
Månatliga möten hålls med olika underhållning och förströelse.
En gemensam lunch har hållits på Terassen med god uppslutning.
Korvgrillning kommer att ordnas framöver.
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Reumatikerförbundet har utbildningar och föreläsningar både lokalt och webbaserat, bl.a. kring
de olika typerna av reumatism.
Den lokala föreningen i Blekinge har hållit årsmöte tidigare i år.
Regionförbundet har tidigare ordnat spa-resor till Polen, och Jüri ska nu se över möjligheten att
återuppta det.

7.    Nationell uppföljning av Lss-insatser
I uppföljningsrapporten kring kommunala riktlinjer för LSS-insatser beskriver utredarna att

begränsningarna ökat markant och också blivit mer specificerade. 

Det är endast sex procent av landets kommuner, som har riktlinjer helt utan begränsningar. 

Handläggning av LSS ska enligt lag alltid utgå från personens individuella behov. Med kommunala

begränsande riktlinjer urholkas LSS principer om inflytande och självbestämmande.

Finns det begränsningar i Olofström och vilka är det i sådana fall? Om ja: Hur ser kommunen på

att personer som har rätt till LSS inte får det i den utsträckning de har rätt till? Hur kommer det att

påverka deras liv och vardag?

Vad händer och vem/vilka drabbas av nedskärningarna inom soc? Vad sparas det in på? finns det

någon plan?

Vi bedömer inte att vi har några begränsningar som här avses (begränsning av inflytandet och
självbestämmandet) i våra kommunala riktlinjer inom funktionsstödsområdet. Bifogar riktlinjerna
så kan ni själva bilda er en uppfattning. Vissa uppdateringar behöver göras, ex. har högsta åldern
för att söka assistans från årsskiftet justerats till 66 år. /Timmie

Arbete pågår med att se över hur verksamheten (socialförvaltningen) kan effektiviseras. Det går
inte i nuläget säga mer om det utan det ska lyftas i nämnden först inom det snaraste. /Timmie

Annika och Ingrid vill gärna läsa igenom det material som Timmie bifogat till handlingarna och ta
upp frågan igen på nästa möte.
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Bilagor
Kommunala riktlinjer för LSS-insatser – en uppföljning.pdf,  Riktlinjer Funktionsstöd 2019.pdf

8.    Övriga frågor

Inga övriga frågor togs upp under mötet.

9.    Nästa möte

20 september 2023, kl. 17:15

10.    Mötet avslutas

Ordföranden tackade för deltagandet i dagens möte och förklarade mötet avslutat.
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